
Referat til bestyrelsesmøde ved Solvej d. 10-02-2019 

 

 

Tilstede: Helge, Lillian, Hardy, Michael og Solvej 

Fraværende: Kasper og Tenna 

 

 

Dagsorden 

 

1. Økonomi 

Resultater for 2018: underskud på 5132 kr 

74750 i kassen. 

Påmindelsesmail til medlemmer fra 2018 som ikke har betalt medlemskab endnu.  

Oprette CVR nummer til foreningen, sådan at vi kan få mobilpay. 

2. Generalforsamling 

Det bliver på Vilhelmsborg kl. 13.00, der skal bages boller og kage. 

3. Vedtægtsændringer 

Lillian renskriver vedtægtsændringerne og sender rundt til resten af bestyrelsen. 

4. Championat 

Regnskabet ser fornuftigt ud, der mangler at blive tastet resultater ind på hestedata.  

Flere fra bestyrelsen deltager i evalueringsmødet med de 2 andre foreninger. 

5. Medlemstur 

Der er god tilmelding pt og der er sidste tilmelding den 15.2, vi gennemføre turen 

uanset hvordan det ser ud.  

6. Jubilæum 

Arbejde på at lave noget markering af vores 45 års jubilæum, evt en staldplaket. Lillian 

kontakter Marianne om genbrug af logoet fra 2015. Vi genoptager dette emne igen til 

efteråret.  

7. Forsikring af HADK´s arangemanger 

Vi afventer og se hvilke tilbud seges får tilbage. 

8. Hjemmeside 

Den samlede bestyrelse udtrykte tilfredshed med arbejdet omkring hjemmesiden.  

9. Materialprøve 

Prøven bliver afholdt på Vilhelmsborg den 21. september.  

10. Henvendelser medlemmer 

Vi har vendt en henvendelse fra Maria Frederiksen på fyn. Vi modtager meget gerne 

skriftelige henvendelser fremfor pr telefon, da hele bestyrelsen får den samme 

informationer.  

11. Evt 

Solvej deltog på HADKs bestyrelse vegne til hestekongressen.  

 


